
Indriķa Zeberiņa Kuldīgas pamatskolas 

Skolas padomes sanāksmes protokols Nr.4   28.08.2024. 

Sanāksme notiek: Indriķa Zeberiņa Kuldīgas pamatskolā, 115.kabinetā. 

Sanāksme sākas: 18:00. 

Sanāksmi vada Linda Silvestrova, protokolē Liene Jansone. 

Sanāksmē piedalās: Ivo Kūlainis, Liene Jansone, Gatis Rautiņš, Agnese Freiberga, Inese Sausserde-

Čīma, Baiba Mateviča, Miķelis Ezis, Daiga Sermole, Ivo Lūris. 

Darba kārtība: 

1. Skolas padomes savstarpējā komunikācija. 

2. Skolas iekšējie kārtības noteikumi – Ceļu satiksmes drošība. 

3. Klašu pārstāvēšana skolas padomes sēdēs. 

4. Skolas antibulinga pasākumu plāns. 

5. Biedrības “Kuldīgas 2.vidusskolas "Esi savējais!" atbalsta biedrība” nepieciešamības 

aktualizēšana. 

Sanāksmes darba gaita: 

1. L.Silvestrova atgādina par Skolas padomes nolikumu (turpmāk – nolikums), uzsvaru liekot 

nolikuma 1.3.punktā noteikto par ētikas normu ievērošanu, t.sk., komunicējot savstarpēji 

Skolas padomes locekļiem, neatkarīgi no to komunikācijas veida un vietas. 

2. L.Silvestrova informē, par Skolas iekšējo kārtības noteikumu 8.pielikumā papildu 

pievienojamiem punktiem attiecībā ceļu satiksmi skolas teritorijā – stāvvietā: 

• Atbilstoši “Ceļu satiksmes noteikumi” 101.punktā noteiktajam, ievērot braukšanas ātrumu 

stāvlaukumā līdz 20 km/h 

• Atbilstoši “Ceļu satiksmes noteikumi” 140.punktā noteiktajam stāvvietu teritorijā gājējiem ir 

priekšroka 

• Atbilstoši “Ceļu satiksmes noteikumi” 141.punktā noteiktajam transportlīdzekļa stāvēšana 

atļauta tikai speciāli paredzētajās vietās, ja tādu nav vai tās ir aizņemtas, transportlīdzekļa 

stāvēšana atļauta vietās, kur tā netraucē gājēju pārvietošanos un citu transportlīdzekļu 

braukšanai 

• Atbilstoši “Ceļu satiksmes noteikumi” 57.punktā noteiktajam, pirms jebkura manevra – 

braukšanas uzsākšanas, pārkārtošanās, nogriešanās vai apgriešanās braukšanai pretējā virzienā 

– transportlīdzekļa vadītājām ir jāpārliecinās par ceļa satiksmes drošību un vai netiks traucēti 

citi ceļa satiksmes dalībnieki (gājēji, citi transportlīdzekļa vadītāji) 

Skolas padomes locekļi diskutē par papildus ātruma ierobežojošās zīmes skolas teritorijā – stāvvietā, 

kuru būtu nepieciešams uzstādīt, jo “Ceļu satiksmes noteikumi” 101.punktā noteiktais ātruma 

ierobežojums, skolas teritorijā ir pārāk liels. Tā kā Skolas padome sēdē nav lēmējtiesīga (atbilstoši 



nolikuma 3.4.punktam, nav pārstāvēta vairāk kā 50% Skolas padomes lēmējtiesīgie locekļi), tad 

balsošana tiks aktualizēta nākamajā Skolas padomes sēdē. 

3. L.Silvestrova vērš uzmanību Skolas padomei, ka būtu vērtīgi, ja Skolas padomē būtu katras 

klases pārstāvis nevis klašu grupas pārstāvis (nolikuma 2.1.5.punkts). Skolas administrācija norāda uz 

iespējamību, ka var rasties problēmas ar Skolas padomes sēžu apmeklētību, lai Skolas padome būtu 

lēmējtiesīga. L.Silvestrova piedāvā risinājumu, ka klases pārstāvis ir tiesīgs nepieciešamības gadījumā 

pilnvarot citu vecāku no klases vai paralēlās klases, kas Skolas padomes sēdi apmeklēs. Minētajā 

situācijā ir nepieciešams mainīt nolikuma 2.1.5.punktu. Tā kā Skolas padome sēdē nav lēmējtiesīga 

(atbilstoši nolikuma 3.4.punktam, nav pārstāvēta vairāk kā 50% Skolas padomes lēmējtiesīgie locekļi), 

tad balsošana tiks aktualizēta nākamajā Skolas padomes sēdē. 

4. L.Silvestrova  aicina skolas administrāciju apsvērt iespēju pieteikties KiVa skolai, kas ir 

lielisks palīgs skolām, lai novērstu un mazinātu bulingu skolā. Skolas administrācijas pārstāve 

I.Sauserde-Čīma informē, ka minētā skolas programma ir maksas programma, kur skola šobrīd brīvus 

līdzekļus nevar atrast. Papildus pārstāve norāda, ka šobrīd skola jau aktīvi pati strādā, lai novērstu un 

mazinātu bulingu skolēnu vidū, kā arī ir aktuāla dalībniece Kuldīgas novada pašvaldības projekta 

“Priekšlaicīgas mācību pārtraukšanas prevencijas sistēmas ieviešanas plāns 2023.-2028.gadam 

Kuldīgas novada pašvaldībā”, kur viens no faktoriem ir minēts arī bulinga novēršanas un mazināšanas 

pasākuma kopums. 

5. L.Silvestrova aktualizē un piedāvā skolas biedrību “Kuldīgas 2.vidusskolas "Esi savējais!" 

atbalsta biedrība” pārņemt Skolas padomes locekļiem, lai būtu iespēja aktivizēt dažādus projektus un 

iespējas skolas interesēs. Skolas padomes locekļi piekrīt biedrības pārņemšanai. Tā kā Skolas padome 

sēdē nav lēmējtiesīga (atbilstoši nolikuma 3.4.punktam, nav pārstāvēta vairāk kā 50% Skolas padomes 

lēmējtiesīgie locekļi), tad balsošana tiks aktualizēta nākamajā Skolas padomes sēdē. 

 

 

Nolēma: 

Tā kā Skolas padome sēdē nav lēmējtiesīga (atbilstoši nolikuma 3.4.punktam, nav pārstāvēta vairāk kā 

50% Skolas padomes lēmējtiesīgie locekļi), tad balsošana par darba kārtības jautājumiem 

Nr.2,Nr.4,Nr.5 tiks aktualizēta nākamajā Skolas padomes sēdē. 

 

Sanāksme beidzās: 19:30 

 

 

 

 

 


